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Organisasjon for Rotaryår 2021-2022 
 

President Svend Otto Remøe 

Styremedlemmer:  
Britt Berstad (også revisor) 

Torun Holt Jenssen 

Kåre Egil Roko 

Synnøve Solbakk 

Ole Fredrik Vego 

Past president Sandra Gravingen 

Innkommende president Inger Fjelstad 

Kasserer Tore Nilsen 

Webredaktør Knut Arne Gravingen 

TRF-ansvarlig Inge Øystein/Odd Jarle Hagen 

Sekretær Anne M Stenmark 

 

Komite-struktur: (komiteledere i kursiv) 

 Kameratskap

-komité 

Program-

komité 

Prosjekt- og 

TRF-komité 

Medlem- og 

PR-komité 

Relasjonskomité Jubileums-

komité 

1 Ole-Fredrik 

Vego 

Torun Holt 

Jenssen 

Britt Berstad Synnøve 

Solbakk 

Kåre Egil Roko Elin Ørbæk 

2 Turid Borud Arne Amlien Hans Ruud Harald B. 

Pettersen 

Morten Sørum Gunvor Nyhus 

3 Wenche 

Nordengen 

Od Jarle Hagen Inger Fjeldstad Arne Fredheim Gunvor Nyhus Oscar Høvik 

4 Karin Olssøn Inger J. Reiestad 

Hansen 

Magne Rugsveen Tore Verne Ingrid Maria 

Larsen-Aanerud 

Live Giset 

5 Anne Grete 

Melby 

Live Giset Gudmundur 

Asmundsson 

Anders G 

Løberg 

Olav Olsen Turid Borud 

6 Bjørn Oddvar 

Narverud 

Elisabeth Huse Astrid Bryhni 

Asla 

Åse Kongsvold Svein Erik 

Amundsen 

Inger J. Reiestad 

Hansen 

7 Oscar Høvik Fred Dalbakk Torbjørn 

Markussen 

Aage R 

Amundsen 

Jan Otto 

Langmoen 

Hanne Lystad 

8 Hanne Marie 

Lystad 

Tore Nordseth Inge Øystein 

Moen/TRF 

Berit Harildstad Elin Ørbek Inge Øystein 

Moen 

9 Arne Olav 

Refsdal 

Frank Hauge  Knut Arne 

Gravingen  

Pål Brandtzæg  

10    Svein 

Frydenlund 
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Møtevirksomhet gjennom året: 
Dato Program møte Fremmøte Gjester 

2021    

3.8.2021 Presidentens time v/Svend Otto. Aage Rolf Amundsen fikk 

på kveldens møte tildelt PHF 

21  

3.8.2021 Styremøte, se eget referat presidentens møte.    

10.8.2021 Velferdsteknologi v/Oscar Høvik «Prosesspiloten». 17 1 

17.8. 2021 Foredragsholder var Morten Ørbeck, dekan ved Fakultet for 

lærerutdanning og pedagogikk, Høgskolen i Innlandet 

(HINN). 

?  

24.8. 2021 IA Torgersen. Liv og virke Innenfor Design og tekstil. 18 1 

28.8.2021 Vaktmannskap på Birken, sykkelløp.  16   

31.8. 2021 Kameratskapsaften.  Inger Johanne Reiestad Hansen og 

Tore Nilsen ble tildelt PHF. 

  

7.9. 2021 Byvandring «Blå skilt» v/ Anne M Stenmark 12  

14.9. 2021 Møte med distriktsguvernør Hans Olav Osbak 25 4 

21.9. 2021 Åpent møte sammen med Høgskolen i innlandet. 

Afghanistan, hva nå? Taliban overtok 15.8.2021.  

v/ Kristian Berg Harpviken 

25?  + mange 

andre 

28.9.2021 Kameratskapsaften Elggryte, eplekake og bli kjent m Brit. 

Fred Dalbakk ble tildelt PHF. 

25 1 

5.10.2021 Guro Vestvik, byplanlegger i Hamar kommune 24 2 

12.10.2021 Tor Rullestad, ny sjef HK. Harald B. har med gjest 20 2 

19.10.2021 Oscar Høvik snakket om Polio pluss. 26 3 

26.10.2021 Kameratskapsaften. Rakfisk. Opptak av Kari Mette 25 2 

2.11.2021 Svend Otto om Klima og verdiskapning. 27 2 

6.11.2021 Stand for Polio Pluss på CC. 5  

9.11.2021 Tom Erik Ryen Palmer om vinimport.  25 2 

16.11.2021 Arkitektkonkurranse på Odden Magne Rugsveen. Opptak av 

Margrethe Kjølseth. 

  

23.11.2021 Lystenning i Domen. Møte med Steinar Grynning, 

seniorforsker, SINTEF: Klima- og energiløsninger i bygg 

25 1 
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30.11.2021 UNESCO Svein Frydenlund forteller om Hamar by. 

Torbjørn Markussen har meldt seg inn igjen. 

19 1 

4.12.2021 Jubileumsfest Odden. HVRK 50 år. 70  

7.12 2021 Ikke noe møte etter festen på lørdag   

14.12 2021 Møte avlyst pga Koronaoppblomstring på landsbasis.   

21.12.2021 Møte avlyst pga Koronaoppblomstring   

2022    

4.1 Styremøte. Inge Moen har meldt seg ut.   

11.1 Møte avlyst pga Koronaoppblomstring.   

18.1 Bedriftsbesøk hos Gravdal Nordli i byen: Sesongens bøker. 14  

25.1 Kameratskapsaften. Geit og ris fra John Bs BBQ. 22  

1.2 Møte om nye vedtekter v/ S O. Lystenning for Live Giset 

etter brannen i byen. 

12  

8.2 Møte med Trond Vedum. Fantastiske fugler. Lystenning for 

Karin Olssøn. Nye vedtekter enstemmig vedtatt. 

22 1 

15.2 Møte med sorenskriver Marit Bø Haugstad om Østre 

innlandet tingrett. Lys for folk i Ukraina. 

24 1 

22.2 Kameratskapsaften. Skrei 25 1 

1.3 Margrethe Kjølseth Egoforedrag. 25 2 

1.3. Styremøte   

8.3  Møte med Randi Wetterhus Krogstad i EBA, 

Entreprenørforeningen Bygg- og Anlegg Innlandet. 3 min 

Hanne Lystad om kvinner og 8. mars. 

25 3 

15.3 Møte om Hamar flyplass. Steinar Storm Kristiansen og Tore 

Martinsen Historie og framtid. Svein Frydenlund 3 min om 

internasjonal sosialarbeider dag i dag, Lys for Ukrainas 

barn. 

24 3 

22.3.2022 Møte med Kristin Vitsø Bjørnstad. Sparebankstiftelsen. 

Science Park i Hamar vis-a-vis Hamar stasjon. Medinvestor 

2 milliarder. 45000kvm.byggestart 2024? 

28 1 

29.3.2022 Kameratskapsaften. Reker med tilbehør. Lys for jenter i u-

land.  

Hans Kristen Ruud ble hedret med æresmedlemskap i 

Hamar Vest Rotaryklubb 

24 1 

5.4.2022 Lys for FNs klimaarbeid. Møte med Lage Thune Myrberget 

om Aktiv formidling ved bruk av Sosiale medier/ 

mobiltelefon. 

25+ 3 
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19.4.2022 Egoforedrag av Kari Mette Græsby. 23 3 

26.4.2022 Kameratskapsaften, tapas. Tore Dystvold tas opp som 

medlem. 3 av gjestene repr NORFO, Norsk Rotary 

Kommunikasjonsforum  

29 5 

3.5.2022 Bedriftsbesøk. Park.  K. Melling forteller om Databriller. 

Testes av medlemmene. 

23 2 

7.5.2022 Styreseminar (for påtroppende styre) på Honne, Biri. (Inger, 

Odd J, Tore N, Arne F, Anne M) 

5  

10.5.2022 Kai Kristiansen og HamKams Gatelag presenterte deres 

arbeid. 

23 2 

24.5.2022 Bedriftsbesøk på Atlungstad golfklubb, ved Pål Jan Stokke. 19 1 

31.5.2022 Kameratskapsaften med ost og vin og is til dessert. Opptak 

av 4 nye medlemmer Byman H. Hamududu, Hosein 

Behsodi, Bodil Helene Andersen og Sindre Landmark 

31 1 

7.6.2022 Ego-senior-foredrag ved Inger Johanne Reiestad Hansen. 21  

7.6.2022 Styremøte   

14.6.2022 Galleri Hervold. Bedriftsbesøk.   

21.6.2022 Peismøter i nye komiteer.   

28.6.2022 Årsmøte.   

Siste oppdatering 7.6.2022 

 

Generelt  

Klubbdrift 
Klubben har hatt gjennomgående normal drift på tross av at pandemien ikke var helt over ved 

begynnelsen av Rotary-året. Det ble et opphold før og etter nyttår grunnet en ny oppblomstring, men 

for øvrig har det vært normal drift. Styret har hatt 4 styremøter samt flere møter som har vært 

organisert gjennom e-post. Nye vedtekter er blitt vedtatt. 

Økonomi 
Økonomien har vært god med normale inntekter fra dugnader og prosjekter. Klubben påtok seg en 

særskilt utgift med støtte til Ukraina. Inntektssiden bør likevel styrkes, og kontingenten, som har stått 

stille i 10 år, foreslås økt for neste års budsjett. 

Medlemsutvikling 
Dette Rotary-året har vært positivt med hensyn på medlemsutviklingen. Klubben mistet tre 

medlemmer (utmeldelse og dødsfall), men har rekruttert syv nye medlemmer. I tillegg har et medlem 

som meldte seg ut meldt seg inn igjen. 
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Komiteene 
Klubben har organisert sin virksomhet gjennom fem faste komiteer. I tillegg ble 

Jubileumskomiteen revitalisert siden det ble mulig å avholde jubileumsfest. Denne ble avholdt 

i desember 2021.  

Nærmere om komitearbeid 

Programkomiteen, leder Torun Holt Jensen 
Programkomiteen Rotaryåret 2021/22. Endelig ble det mulig å holde normale møter med både 

interne og eksterne foredragsholdere igjen. Fullt program for året er gjengitt over. 

 

Komiteen har bestått av totalt 9 medlemmer med ca 4-5 aktive bidragsytere. Vi har 

gjennomført 2 komitémøter hjemme hos komiteleder i Smebyvegen 6 b. 7.9. 21 og 11.1.22 

Elisabeth Huse tok ansvar for 3-minuttene, noe som har vært til stor hjelp. Det er ganske 

krevende å få tak i aktuelle og gode kandidater som kan stille. Mange er travle og datoer må 

stadig byttes og flyttes på. Høstprogrammet var litt vanskelig å få på plass, sykdom og frafall 

av ulike årsaker gjorde at vi måtte finne erstatninger i siste liten på noen av møtene. Noen 

avtaler måtte også utsettes pga koronarestriksjoner og nedstengning før jul. Forberedelsene til 

siste komitemøtet ble grundigere. Vi hadde forberedt mange forslag som vi diskuterte og 

fordelte ansvar for oss imellom. Vi har gjennomført 5 bedriftsbesøk inkludert siste besøk hos 

Galleri Hervold.   

 

Vi har fortsatt noen gode kandidater som vi ikke fikk plass til og som den nye komiteen kan 

spørre igjen til høsten. 

Medlems- og PR-komiteen, leder Synnøve Solbakk 
Vi fikk høsten 2021 inn to nye medlemmer i HVRK, og ett tidligere medlem kom tilbake. 

Samtidig døde ett medlem i høst, og en meldte seg ut fra nyttår og en nå før sommeren. Målet 

var å få 4-5 nye medlemmer i dette Rotary-året. Ett nytt medlem ble tatt opp i april. Nå 

avsluttet vi på kameratskapsaften 31.05.22 med å ta opp 4 nye medlemmer. Til sammen blir 

det 7 nye, yrkesaktive medlemmer dette året. 6 Rotary-medlemmer er faddere til de nye, så 

mange har deltatt i dugnaden. Målet ble dermed mer enn oppfylt.  

I sist utsendte klubbutvikling 2021-22 for vårt område leder Brumunddal og Løten RK med 

en økning på 4 medlemmer siden 1. juli. Etter 31.05.22 får HVRK en økning på 4 

medlemmer. 2 medlemmer slutter i HVRK på slutten av Rotary-året. Begge har flyttet fra 

Hamar. 

49 % av medlemmene i Hamar Vest Rotaryklubb var over 70 år, mot 43 % på landsbasis 

(egen statistikk fra november 2021). I HVRK var 25 % mellom 50 og 60 år, mot 18 % på 

landsbasis. Bare 4 medlemmer var under 50 år (ved årsskiftet 2021/22). Dette viser at det er 

viktig å få inn nye folk i yrkesaktiv alder. Vi skal ikke bli en «ungdomsorganisasjon», men vi 

trenger flere som er et stykke unna pensjonsalderen. 

Nye vedtekter for klubben er vedtatt. Der heter det at «personer kan søke om å bli medlem», i 

tillegg til at de kan foreslås som kandidater til medlemskap. Personlig har jeg liten tro på det 
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første: at mange vil komme og søke om medlemskap. Jeg tror fremdeles vi må tenke gjennom 

hvem vi kjenner eller vet om, som kan være mulige kandidater - og ta kontakt. 

Komiteen har diskutert Retningslinjer for rekruttering av nye medlemmer og medlemspleie i 

HVRK, men de fleste mente at retningslinjene var for detaljerte og unødvendige. Det samme 

skjedde med et forslag til en oppdatert Fadderveiledning. I siste styremøte ble det vedtatt at 

neste medlemskomite skal se på den eksisterende fadderveiledningen med sikte på en 

forenkling, slik at den kan beholdes. 

Når det gjelder PR, har det vel ikke skjedd så mye utenom å være med på de to vanlige 

prosjektene, Birken og julegryta, og en stand på CC i anledning polio-dagen. Sannsynligvis 

har en mer aktiv bruk av nettsidene stor betydning.  

Hvis vi mener det er positivt å være med i Rotary, og spesielt i HVRK, må vi gi andre den 

muligheten. HVRK har mange positive trekk, med hyggelige møter, gode foredrag og 

kameratskapsaftener hver måned. De nye medlemmene gir uttrykk for at de liker seg i Hamar 

Vest Rotaryklubb. 

 

Prosjekt og TRF komiteen, leder Britt Berstad 
Vi har hatt bare et fysisk møte, ellers mail og telefonkontakt.  

Styret har bestemt at Odd Jarle Hagen skal ha ansvar for å gjenopprette kontakten med 

samarbeidsklubben i Armenia og se på muligheter for eventuelt nytt prosjekt hvor øremerkede 

midler fra Einar Gandrud kan brukes. Odd Jarle leverer egen rapport på dette (se under). 

HVRK gjennomfører hvert år to viktige dugnader: Så mange som 26 av medlemmene har 

gjennomført fra 1 til 18 timer grytevakt i løpet av desember måned frem til julaften. Vår 

klubb var med å samle inn hele 600.000,- kroner til Frelsesarmeens hjelp til trengende, hjelp 

som deles ut gjennom hele året 2022. For Birken AS er klubben vår en fast støttespiller for 

gjennomføring av Birkebeinerrittet – i fjorårets ritt var vi 20 medlemmer på dugnad i 

vegkryssene ut fra Rena, og i tillegg parkeringsvakter i perioden før start. For første gang fikk 

vi også spørsmål om støtte under ett av skirennene – Fredagsbirken. Her stilte vi med 9 

medlemmer på Skramstadsetra fra tidlig morgen. Inntekten for jobben er kanskje ikke så 

voldsom, 90,- kroner pr pers/time, men verdien ved slik positiv felles jobbing for å gagne 

andre er trivelig og passer rotarianere godt. 

Det er inngått avtale med Hamar Kommune og Franzefoss Minerals om felles prosjekt på 

Bergstien Furuberget. Det har vært en del mailer fra de involverte parter om dette i 2021 / 

2022. Det er Hamar Kommune, ved Park og Anlegg som har hovedansvaret. De må søke 

Hamar Kommune om midler. Den politiske avgjørelsen er ennå ikke tatt. HVRK har tatt på 

seg å fjerne det gamle gjerdet, men vi må avvente det politiske vedtaket her. 

Vi søkte District Grant TRF om midler til utbedring av Bergstien og vi fikk 10.000kr. Disse 

må benyttes i løpet av 2022 / 2023. Neste års komite oppfordres til å følge dette opp. 

HVRK har gjennom Care Internationals "Lend with Care" gitt 5000 kr til finansiering av 

microfinansprosjekter i 2021 / 2022 til 3 kvinner. Thao fra Vietnam fikk 100 pund, Thuong 

fra Vietnam fikk 150 pund og Belgica fra Equador fikk 150 pund. Dette blir nedbetalt i hht 
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inngåtte avtaler. Det blir opp til den nye komiteen å eventuelt låne ut mere penger til Lend 

with care. HVRK har pt ca 10000 kr investert i "Lend with Care". 

Det ble organisert en Mjøsaksjon gjennom Hedmark Vest distrikt for å plukke søppel og plast 

der langs Mjøsas bredder. For vår del var det aktuelt med stranda rundt Domkirkeodden fra 

den gamle campingen til gjerdet mot Riise-villaen. På Hamar er det allerede mange aksjoner i 

forbindelse med plastinnsamling. Rydd Hamar, Rollsløkken skole, Mjøsrensken er alle årlige 

aksjoner.  

Sykkelbirken ble arrangert som vanlig i 2021. Vi deltok på dugnad. Vi bisto Frelsesarmeen 

med vakter til julegryten med stor suksess. Hans Ruud har hatt ansvar for koordinering og 

gjennomføring av disse to prosjektene. Ole Fredrik Vego tar over ansvaret for julegryta. 

 

Armeniaprosjektet, ansvarlig Odd Jarle Hagen på vegne av styret 
Det ble gjenopprettet kontakt med Yerevan Rc 22.4.2022 med sikte på å sikre omstart av 

prosjektet med et nytt formål etter at forrige forsøk ikke lyktes. Formål som nå er etablert er: 

Drivhus ved institusjon for fysisk og psykisk handicappede barn og ungdom i Spitak. 

Prosjektkostnad 15.000 EURO, hvorav HVRK som internasjonal prosjektpartner står for 

12.600 EURO / N.kr. 124.500. Rotary medfinansierte 30000 kr for Armeniaprosjekt Nr.4 

District Grant. 

 

Dette prosjektet finansierte vi ved hjelp av gave fra Einar Gandrud og våre tre naboklubber, 

Ottestad, Stange og Moelv, samt Distrikt Grant og vår egen klubb som skissert i det følgende: 

 

Gave fra Einar Gandrud  Kr. 50.000 

Hamar Vest Rk                 "   19.000 

Ottestad Rk                       "     8.500 

Stange Rk                           "    8.500 

Moelv Rk                            "    8.500 

Distrikt Grant                      "   30.000 

 

Vårt totale bidrag til prosjektet ble kr.124.500 basert på EURO kurs 11.00. I tillegg bidrar 

Yerevan Rc med ca. 2.400 EURO. Beløpet ble overført Yerevan Rc 17.03.2022. 

 

Pr. 01.06.22 har ikke prosjekt kommet fysisk i gang. På grunn av kommunal prosess i 

forbindelse med eventuelt endret valg av oppvarming til solcellevarme. 

 

Relasjonkomiteen, leder Kåre Egil Roko 
 

Styret i Hamar Vest Rotary, besluttet ved rotaryårets begynnelse å sende 

2 unge ``framtidsledere`` på RYLA seminaret. RYLA står for Rotary Youth 

Leadership, et seminar om ledelse for ungdom. I vårt distrikt, er det Hunn/Gjøvik Rotary som 

står for arrangementet. Seminaret er for unge ledere mellom 18-30 år, som har interesse og er 

godt skikket som ung leder. 

 

Seminaret ble avholdt 1.-3. april 2022, på Honne Kurs- og konferansesenter på 

Biri. 
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Vi hadde 2 gode kandidater til seminaret; 

 

Inga Hoberg Sørensen, 27 år, økonom og rådgiver i BDO, Hamar, og Magnus Høvik, 26 år, 

utdannet innen markedsføring og entreprenørskap m.m. Begge tilfredsstilte kravene til 

deltakelse, og begge var meget motiverte. Begge har etter å ha deltatt, tilkjennegitt at 

seminaret var givende og lærerikt. 

 

Vi fikk ikke til et program med tilbakemelding til klubben i dette rotaryår, men overlater det 

til neste programkomite. I tillegg kan det nevnes at Hamar Rotary ønsker samarbeid ved neste 

års RYLA seminar. Dette gjelder spesielt arbeidet med å finne gode kandidater. 

 

Relasjonkomiteen har i dette året jobbet på fullmakt, og takker for seg. Ny 

relasjonskomite ønskes lykke til i arbeidet. 

 

Fest og Kameratskapskomiteen, leder Ole Fredrik Vego 
Inneværende rotaryår har vært preget sterkt av restene av coronapandemien. Det har derfor 

vært avholdt vesentlig færre kameratskapsaftener enn i et normalår. Således har både julemøte 

og guvernørbesøk vært avlyst eller delvis annerledes enn normalt. Det har heller ikke vært 

noen hagefest hos Harald, av forskjellige grunner som medlemmene kjenner til. For øvrig, til 

neste komite: Det er invitert til fest hos Harald den 2. august. 

Det har vært fremmøte ofte rundt 30 personer, med varierende hvem som kommer, slik at 

flere enn dette er regelmessige deltagere, men ikke alle til samme tid. Komiteen har ikke sett 

at noen enkeltpersoner utmerker seg ved ikke å komme i relasjon til den frekvens 

medlemmene har på vanlige møter. Dette må komiteen si seg fornøyd med. 

Etter årsskiftet har det vært avholdt ordinære kameratskapsaftener med den tradisjonelle 

skreiaftenen som nest viktigste begivenhet, når man ser bort fra at det ved 2 anledninger har 

vært opptak av inntil så mye som 4 nye medlemmer. Dette er antagelig rekord for et halvår. 

Aage, vår husdikter, har bidratt med nye, eller resirkulerte og justerte sanger til alle møtene, 

med unntak av det siste. Han takkes for det. Videre har Fred flere ganger bidratt med ett eller 

flere musikalske innslag av vanlig, høy, kvalitet. Knut Arne har assistert komiteen med 

mangfoldiggjørelse av sangene.  

På mai-møtet hadde ett av de nye medlemmene med seg sin sønn som bidro også med et 

musikalsk innslag. 

Ellers har året vært preget av normalisering i vårsemesteret. Det ser ut til å ha vært høy 

stemning hos de fremmøtte. 

Komiteen har ikke hatt komitemøter som sådan, men medlemmene har blitt briefet (= 

diktatorisk utkommandert) fra komiteformannen pr. tlf eller mail, og innsatsen fra 

medlemmene har som alltid vært stor og velvillig. 

Spesielt takkes Hanne for å ha hatt ansvaret for dekorasjonene flere ganger, men alle 

medlemmene har ytt uvurderlig innsats på servering, dels bidratt med bakst, og opprydding og 

oppvask. 
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Turid (neste års formann) har i formannens fravær hatt ansvaret for flere kameratskapsaftener 

som avtalt ved rotaryårets begynnelse. 

Økonomisk har det vært betydelig kortere tid å ha inntjening på. Til gjengjeld har ett av de 

faste gratismøtene blitt avlyst, så der ble det spart utgifter. Loddsalget har gått strykende, og 

gjentagende ganger har det vært over kr 1 000. Til tross for kortere inntjeningstid har 

komiteen nådd det budsjetterte målet om et bidrag på kr. 15 000 til klubben, dette er overført 

til klubbkassen. I skrivende stund har komiteen til disposisjon ca kr 24 800. Av gjenstående 

utgifter er da årsmøtet, som i sin helhet skal betales av komiteen. Dette skulle gå greit og det 

ser da ut til at det blir et godt økonomisk startgrunnlag for neste års komite. 

Jubileumskomiteen, leder Elin B. Ørbæk 
Hamar Vest Rotary var 50 år 31. mai 2020. Jubileumskomiteen var i arbeid i perioden 2019-

2021. Dette var noe lengre enn opprinnelig planlagt. Opprinnelig plan var en markering over 

tre dager 5.-7. juni 2020, så nær selve jubileumsdagen som mulig. Det var planlagt intern 

samling i Storhamarstuene fredag, konsert i aulaen som skulle være åpen for allmennheten 

lørdag, jubileumsfest lørdag kveld og byvandring søndag formiddag. Som alle kjenner godt til 

gjorde covid 19-pandemien at alle planer måtte legges på is, og arrangementet vårt måtte 

utsettes på ubestemt tid. Komiteen fulgte spent med på utviklingen av pandemien, og måtte 

etter hvert innse at det var nærmest umulig å sette en ny dato. Sommeren 2021 øynet vi lys i 

tunellen og startet planlegging av et noe enklere arrangement. Vi reserverte lørdag 4. 

desember 2021 på Odden Spiseri, Domkirkeodden.  

Komiteen møttes jevnlig utover høsten og markeringen kom sakte - men sikkert - på plass, i 

ny drakt. Heldigvis ble det slik at starten av desember var relativt kontrollert smittemessig, og 

vi klarte å gjennomføre et meget flott arrangement. President Svend Otto Remøe åpnet festen, 

og ønsket velkommen til minikonsert i Kaupangen. Deretter overtok kveldens artist, Ingrid 

Sagabråten. Hun holdt en meget flott konsert, som satte stemningen for kvelden. Vi fikk 

servert nydelig tre-retters-middag med tilhørende passende drikke. Vår egen kjære musiker, 

Fred Dalbakk, underholdt og laget meget god stemning. To av våre seniorer, Anders Greve 

Løberg og Odd Jarle Hagen, satte en spiss på kvelden med interessante tilbakeblikk. Både 

Moelv Rotary, Løten Rotary og Ottestad Rotary var representert. Til stede var også guvernør 

Hans Olav Osbak. Vi avsluttet en flott feiring med sammen å synge «Tenn lys». Takk til 

Jubileumskomiteens medlemmer for godt samarbeid, godt humør og kreativitet. Dette ble en 

minnerik kveld. 

Avslutning, president Svend Otto Remøe  
Dette rotary-året har vært spennende på den måten at pandemien ikke var helt avsluttet da året 

begynte. Likevel startet vi med god frisk i august 2021 da situasjonen var god nok. Etter at det 

forrige rotary-året nærmest måtte kanselleres pga pandemien, var det viktig å komme i gang 

med et tilnærmet normalt aktivitetsnivå. Derfor hadde jeg "Ny giv" som motto for dette året. I 

all hovedsak har dette gått etter planen, bortsett fra noen få kansellerte møter rundt jule- og 

nyttårstider grunnet ny oppblomstring av pandemien.  

Det har derfor vært en stor glede å være president i dette året, med re-etablering av 

møtevirksomhet og program for øvrig. Ikke minst hadde det en sterkt symbolsk betydning at 

vi gjennomførte jubileumsfesten den 4 desember 2021, en opptur og en minnerik 
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jubileumsfest som klubben i høyeste grad fortjente. Jeg vil gjenta min hjerteligste takk til 

jubileumskomiteen for hvordan festen ble planlagt og gjennomført. 

Særlig gledelig gjennom dette året har det vært å ønske syv nye medlemmer velkommen. Jeg 

tar dette som et tegn på at Hamar Vest Rotaryklubb er relevant i den tiden vi lever i. Dette er 

også viktig for å videreutvikle de to kanskje viktigste pillarene i klubben: Godt kameratskap 

og samfunnsnyttig virksomhet. Jeg vil også trekke fram at vi har behov for en justering av 

medlemskontingenten til 2400 kr for å sikre en forsvarlig økonomisk drift og evne til å bidra 

samfunnsnyttig slik vi ønsker. I sum har det vært en stor glede å være president i en klubb 

med så godt miljø og aktiv virksomhet, og som er "verdt et medlemskap".  
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Vedlegg: Regnskap for 2021-2022 og budsjett 2022-2023 
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